
 

Protokół nr 6/2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego 

w dniu 25 marca 2015r. 
 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1350. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie 

dodatkowych przedstawicieli Miasta Białogard w Zgromadzeniu Związku Miast i 
Gmin Dorzecza Parsęty. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
Przebieg Komisji był następujący: 
 
Ad 1. 
Posiedzenie Komisji zwołano w trakcie przerwy w obradach VI Sesji Rady Miejskiej. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Daniel Glinka.  
 

Ad 2. 
Przewodniczący Komisji – wyjaśnił, że celem posiedzenia komisji jest rozpatrzenie i 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie dodatkowych przedstawicieli 
Miasta Białogard w Zgromadzeniu Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. Tak jak wyjaśnił 
podczas sesji Pan Burmistrz celem uchwały jest dokonanie zmiany. Związek Miast i Gmin 
Dorzecza Parsęty prosił nas o delegowanie przedstawiciela do Komisji Budżetu i Finansów. 
Pewne procedury wymagają obecności w tej komisji dwóch – trzech skarbników, a Pani 
Skarbnik z Kołobrzegu nie bierze udziału w posiedzeniach. Zbliża się kolejne posiedzenie tej 
komisji i proszą nas o delegowanie swojego przedstawiciela do tej komisji. Z 
przedstawicielstwa chce zrezygnować Pan Radny Krzysztof Szyperski, a w jego miejsce ma 
być delegowana Skarbnik Miasta Białogard – Pani Iwona Kubiak. Zapytał, czy są jakieś 
pytania bądź uwagi do tego tematu.  
Radny T. Strząbała – powiedział, że jego klub wstrzymuje się od głosowania w sprawie tego 
projektu. Nie mają nic przeciwko. Jeżeli taka zmiana jest potrzebna to należy jej dokonać.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że będziemy mieć wgląd w finanse komisji. Wobec 
braku dalszych uwag powyższy projekt uchwały poddał pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna.  
 
Ad 3.  
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godzinie 1400. 

 

Protokołowała: 
D. Holczewska - Szydłowska 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji: 
    
          /-/ Daniel Glinka 
 
 
 
 


